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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 07.10.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 7 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Bjarne Lausten

Spørgsmål 7:

”Vil ministeren oplyse, hvilke tiltag man har gennemført for at sikre, at kontrollanter fra 
Fødevarestyrelsen og Plantedirektoratet, praktiserende dyrlæger, konsulenter og 
pelsdyravlere alle på lige fod er orienteret om, hvordan lovkravene til peldyrs velfærd 
forvaltes af den kontrollerende myndighed, så man sikrer åbenhed i forvaltningen og 
undgår, at rådgivere og pelsdyravlere bringes i en situation, hvor der ikke er klarhed 
over den administrative praksis”

Svar:
Fødevarestyrelsen har oplyst mig om, at styrelsen løbende er i dialog med 
Justitsministeriet, Plantedirektoratet, Den Danske Dyrlægeforening og Dansk 
Pelsdyravlerforening om kontrollen med overholdelsen af reglerne om hold af pelsdyr. 

Derudover er Fødevarestyrelsens vejledninger og tjeklister offentligt tilgængelige, 
hvorved både praktiserende dyrlæger og konsulenter kan få indsigt i, på hvilket 
grundlag kontrollen gennemføres.
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